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- Seneste referat: RKS har været til sektor møde. Der er b.la. blevet talt om evt. ændringer til 
sommerfest og julefrokost for at imødekomme ønsker, så der er større opbakning og deltagelse. 
Gruppen arbejder videre med det, der kommer snart et referat fra mødet. 
 

- Nellemann vil gerne prismatche med CR, som vi forhandler mest med (aftageligt app. hos CR og støbt 
app. ved Nellemann). Prisstigninger var primære årsag til skifte i sin tid. Der diskuteres omkring 
økonomi, kvalitet og samarbejde. Vi bliver enige om at fortsætte med CR dog stadig Nellemann til 
teknik med støbt apparatur.  
 

- MK laver en påmindelse om at minde vores patienter med duran til brux og alm. retention om at 
bruge duran i dagtimerne i starten for at lette tilvænning og derefter kun natbrug. 
 

- Vi kigger på CBCT scanning mht. Ultima set-up, som MK har med. Behandlingsplan omkring MK´s og 
TK´s brackets set-up bliver gennemgået med de forskellige torque system. 
 

- TK oplyser om, at vi kan lave en lille katalog for software og skrive det ned, som skal være nemt for 
os fremadrettet så vi kan ”fejlfinde” f.eks. fremgangsmåde for brug af onyx. 
 

- Anne og Hanne fortæller om de forskellige projekter som sættes i værk på de forskellige distrikter 
bl.a. omkring, forebyggelse af småbørnscaries, udeblivelser og nikotin. Der bliver snakket om vores 
udfordringer på klinikken med 18-21-årige som vi har på OR. Vi skal tænke over om der er noget vi 
kan arbejde videre med, kommer som et punkt til det næste møde 
 
 
Evt. 
 
-Ditte laver en påmindelse om at huske at strege sep. tid i receptionen 
 
-Huske at lave forventningsafstemning med kollega, når man sidder med en pt. I pausen eller efter 
vores normal arbejdstid  
 
     


